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حضور فولاد مبارکه در بازار سرمایه کشور، باعث افتخار است برتری شرکت فولاد مبارکه در دومین جشنواره برترین های تبلیغات ایران
مدیرعامل بورس اوراق بهادار تهران به همراه جمعی از معاونان و 
مدیران شرکت بورس، ضمن حضور در فولاد مبارکه و بازدید از 
خطوط تولید آن، در جریان دیدار با مدیرعامل و معاونین فولاد 
مبارکه گفت: فولاد مبارکه به عنوان یک صنعت مادر، ازلحاظ 
ارزش اسمی، بزرگ ترین شرکت بورسی است و نقش مهمی را 
در اقتصاد کشور ایفا می کند، از این رو حضور این شرکت در 
بازار سرمایه، باعث افتخار است. دکتر حسن قالیباف اصل در 
گفت وگو با خبرنگار فولاد ادامه داد: ازآنجایی که گلچینی از 

برترین شرکت های کشور در بورس اوراق بهادار تهران پذیرفته 
شده اند، به جرئت می توان گفت فولاد مبارکه از گل های سرسبد 
این بازار است. وی در پاسخ به این سؤال که بازار بورس کشور 
چگونه می تواند از شرکت های عضو بورس حمایت کند، گفت: 
از آنجایی که فولاد مبارکه جزو شرکت های پرجمعیت بورس 
است و حرکات شرکت های بزرگی مانند فولاد مبارکه در بازار 
بورس بسیار تعیین کننده است، بدیهی است این شرکت ها به 

همان اندازه بزرگیشان تأثیر بزرگی نیز در بازار دارند.

در دومین جشــنواره برترین های تبلیغات ایران که در مرکز 
همایش های بین المللی صدا و ســیمای تهران برگزار شد، 
کتاب " اقتصاد مقاومتی" که توسط روابط عمومی فولاد مبارکه 
تدوین، چاپ و منتشر شده بود، با نظر هیئت داوران به عنوان اثر 
اول انتخاب و لوح سپاس این جشنواره را به خود اختصاص داد.
اثر ارسالی روابط عمومی شرکت فولاد مبارکه اصفهان در بخش 
مسابقه، رشته بخش ویژه )اقتصاد مقاومتی( شاخه مدیریت 
مصرف )اصلاح الگوی مصرف( به عنــوان "اثر اول" انتخاب و 

شایسته دریافت "شاهین طلایی" شد. هوشمند سفیدی رئیس 
جشنواره برترین های تبلیغات ایران در سخنانی برگزاری این 
جلسه را فرصت مناسبی برای گفت وگو و ایجاد فرهنگ خواند 
و اظهار امیدواری کرد که آثار این جشنواره در ارتقای کیفیت 
تبلیغات مؤثر باشد. وی با اشــاره به استقلال در داوری گفت: 
داوری ما بی طرفانه و همسو با قوانین شکل گرفت. ما امسال 
هیئت منصفه و هیئت نظارتی را به وجود آوردیم که برای تأیید 

سلامت و صلاحیت هیئت داوری تشکیل شد.
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 تخصیص لوح تقدیر واحد نمونه صنعتی 
در مسئولیت های اجتماعی به فولاد مبارکه

چالش هــای اجتماعی امروز، 
ناشــی از عــدم توجــه به 

مسئولیت های اجتماعی است
در این همایش کــه پنل های تخصصی و 
سخنرانی های علمی در خصوص جنبه های 
مختلف فرهنگ سازمانی و مسئولیت های 
اجتماعی نیز برگزار شد، صالحی امیری، 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی طی سخنانی 
اظهار کرد: انگیزه حضور ما، ارزش و منزلتی 
است که حوزه مســئولیت اجتماعی برای 
توسعه ایران عزیز خواهد داشت. وی با اشاره 
به رهیافت هایی از بحث مســئولیت های 
اجتماعی افزود: مشکل امروز جامعه ایران 
ناشی از عدم پذیرش مســئولیت توسط 
بنگاه های اقتصادی و اجتماعی است؛ اگر 
جامعه  امروز با حجم وسیعی از آسیب های 
اجتماعی مواجه می شــود، بــه عملکرد 
ما درگذشــته نزدیک و دور بازمی گردد. 
چالش های اجتماعی یک پیام روشن دارد 
و آن این است که ما از مسئولیت اجتماعی 
فرار کردیم و این متوجــه نهادها، بنگاه ها 
و اشخاص در جامعه اســت. وزیر فرهنگ 
و ارشــاد اســلامی ادامــه داد: عالی ترین 

سطح ایثار، شهادت اســت، اما کسی که 
در یک بنگاه اقتصــادی فعالیت می کند 
و همزمان با ایجاد منافع بــرای بنگاه، به 
فکر جامعه خودش است، او ایثارگر است. 
کســی که علاوه بر منافع خــودش، برای 
جامعه قدمی برمی دارد، ایثارگر است. وی 
با اشاره به پیشینه مسئولیت اجتماعی در 
ایران تصریح کرد: نمونه زنده مســئولیت 
اجتماعی را در وقف می بینیم؛ درگذشته 
فضیلت وقف آنچنان بود که در شــهرها و 
روســتاها، بناها و منابع را وقف می کردند 
و بسیاری از انســان های مردم دار، فهیم و 
مسئولیت پذیر در شهرها و روستاها، اموال 
خود را در متعالی ترین ســطوح اجتماعی 
وقف می کردند. صالحــی امیری با تبیین 
رابطه بین اخلاق، فرهنــگ و ارزش های 
اجتماعی تأیید کرد: اساســا مســئولیت 
اجتماعی قبل از هر چیز یک مقوله فرهنگی 
است و نیاز به فرهنگســازی دارد و نقطه 
آغازش مدرسه و بعد سطوح بعدی است. 
وی به رویکرد انسجامی در بحث مسئولیت 
اجتماعی پرداخت و ادامه داد: ما باید برای 
پذیرش مســئولیت اجتماعی، یک نظام 

قانونمند و سیستمی در کشور ایجاد کنیم. 
امروزه کاری که نهادهــا و بنگاه ها در این 
حوزه انجام می دهند، فاقد انسجام است و 
ما نمی دانیم در کشور، چه میزان رویکرد 
مســئولیت اجتماعی و در چه سطوحی 
وجود دارد. وزیر فرهنگ و ارشــاد اسلامی 
با تأکید بر اینکه مهم تریــن راه برای عبور 
از شــرایط سخت، گســترش مسئولیت 
اجتماعی در کشــور اســت، ادامــه داد: 
زیرساخت های مسئولیت پذیری اجتماعی 
باید از مدارس آغاز شوند. ما باید در منابع 
درسی و واحدهای دانشگاهی و در سطح 
رسانه های اجتماعی به ویژه صداوسیما، در 
جهت تأمین این زیرساخت ها اقدام کنیم و 
مفهوم مسئولیت اجتماعی را نهادینه کنیم.

توجه بــه مســئولیت های 
اجتماعی یکی از رسالت های 

اصلی فولاد مبارکه
در همین خصوص دکتر بهرام ســبحانی 
مدیرعامل فولاد مبارکــه در گفت وگوی 
اختصاصی با خبرنگار فــولاد گفت: فولاد 
مبارکه از زمان ســاخت شــرکت تاکنون 
مسئولیت های اجتماعی را به عنوان یکی 

از رسالت های اصلی خود دانسته و در این 
خصوص آنچه را که توانســته، انجام داده 
است. وی خاطرنشان کرد: آنچه که فولاد 
مبارکه را از ســایر صنایع متمایز می کند، 
توجه این شرکت به مقوله مسئولیت های 
اجتماعی و به ویژه توســعه منطقه است. 
مدیرعامــل فــولاد مبارکــه در توضیح 
نمونه هایی از عملکرد فولاد مبارکه در این 
حوزه گفت: بخشی از این اقدامات عبارتند 
از: انجام مســاعدت های مختلف مالی در 
حوزه های آموزشــی، فرهنگی، عمرانی، 
ورزشــی، بهداشــتی، درمانی و مذهبی؛ 
مشارکت در جشن گلریزان )آزادی زندانیان 
دیه( با مساعدت مالی بالغ بر ۱۰۰ میلیارد 
ریال در سال های اخیر )۲۰ میلیارد ریال 
در سال ۹۵(؛ حمایت از باشگاه فولاد مبارکه 

اصفهان و توسعه ورزش همگانی در سطح 
استان؛ احداث ســاختمان پایگاه امداد و 
نجات بین شهری ســازمان هلال احمر در 
محل پلیس راه سه راهی مبارکه؛ مشارکت 
مالی در تکمیل مصلی بــزرگ اصفهان و 
ورزشگاه بزرگ ۷۵۰۰۰ نفری نقش جهان 
اصفهان؛ مشــارکت در طرح جامع مترو 
استان )مبارکه - مجلسی - بهارستان( با 
مســاعدت مالی بالغ بر ۵۰ میلیارد ریال؛ 
حضور در نمایشگاه ها و همایش های مرتبط 
با صنعت فولاد و بازدید سالیانه بیش از ۱۸ 
هزار نفر جامعه از شــرکت، ارتباط با بیش 
از ۱۱۰ مرکز دانشگاهی و علمی و صنعتی 
کشور در راستای استفاده حداکثری از دانش 
داخلی و توسعه ارتباط صنعت و دانشگاه 
با تعریف و اجــرای بیــش از ۹۱۰ پروژه 

تحقیقاتی بااعتباری حدود ۲۳۰ میلیارد 
ریال؛ دریافت گواهینامه استاندارد مدیریت 
انــرژی )ISO۵۰۰۰۱( در شــرکت فولاد 
مبارکه اصفهان و ارائه خدمات مشاوره ای 
و انتقال دانش فنــی در تمامی حوزه های 
دانشی عملیاتی و ستادی به صنایع داخلی به 
میزان یک میلیون نفر ساعت طی چهار سال 
گذشته. ایشان در پایان با اشاره به مأموریت 
اصلی فولاد مبارکه مبنی بر نقش آفرینی در 
توسعه کشور، اقدامات مختلف انجام شده در 
تولید و توسعه و ایجاد اشتغال را مهم ترین 
مسئولیت شناسی اجتماعی شرکت دانست 
و خاطرنشان کرد که این رویکردها با رعایت 
شفافیت و ســلامت انجام شده، لذا شرکت 
توانسته جایزه مسئولیت اجتماعی را به خود 

اختصاص دهد.

در کنفرانس ملی فرهنگ سازمانی، ضمن اهدای لوح تقدیر و جایزه مسئولیت های 
اجتماعی به سازمان های برتر ازجمله فولاد مبارکه، از خانواده گرانقدر شهدای 
آتش نشان که در حادثه دلخراش ساختمان پلاسکو جانفشانی کردند، تقدیر شد. کنفرانس ملی فرهنگ سازمانی با رویکرد 
توسعه و جایزه مسئولیت اجتماعی، با حضور دکتر سید رضا صالحی امیری وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی، دکتر علی اکبر 
صالحی رئیس سازمان انرژی اتمی ایران، اندیشمندان، صاحب نظران، استادان و علاقه مندان، به همت انجمن مدیریت 

ایران در دانشگاه خاتم برگزار شد.

نسل فردا/گروه اقتصاد
news@naslefarda.net

قدردانی استاندار اصفهان از 
شرکت فولاد مبارکه

در جریان بهره برداری از طرح بازســازی و نوسازی 
ساختمان مرکز توانبخشی شهید مدنی زرین شهر 
که با مشارکت فولاد مبارکه انجام شد، دکتر زرگر پور، 
استاندار اصفهان، در حضور مهندس کوهکن نماینده 
مردم لنجان، دکتر صادقی مدیرکل بهزیستی استان 
اصفهان، مهندس سجاد فرماندار لنجان و تعدادی از 
مقامات استانی و محلی با اهدای لوح تقدیر به دکتر 
بهرام سبحانی مدیرعامل فولاد مبارکه از اقدامات انسان 
دوستانه این شرکت قدردانی کرد. استاندار اصفهان 
اظهار کرد: اصفهان با داشــتن بیش از ۶۰۰ خیریه 
بزرگ و تخصصی در واقع بهشت خیران کشور است. 
وی با اشاره به اینکه در تمامی طرح ها و پروژه ها، ردپای 
خیران استان به وضوح قابل مشاهده است، افزود: باید 
به مردم شریف و خیراندیش این استان آفرین گفت، به 
همین منظور اینجانب از این بابت که استاندار چنین 
استانی هستم، بسیار مفتخرم. گسترش چتر تأمین 
اجتماعی یکی از موضوعات اساسی است؛ اما با توجه 
به محدودیت های موجود و پاره ای از مشکلات، این 
خیران هستند که با ورود بسیار خوب و فعال خود در 
این عرصه، نقص ها و کمبودها را جبران می کنند. وی 
معلولان را نعمت های اســتثنایی خداوند در زمین و 
واسطه بهشت نامید و خدمت به آنها را توفیقی مضاعف 
و غیرقابل وصف از جانب خداوند متعال توصیف کرد و 
افزود: حمایت بعضی از شرکت ها در راستای خدمت به 
این عزیزان، بسیار قابل تقدیر است. بنا بر  این گزارش در 
جریان این مراسم ضمن پرده برداری از تندیس خیریه، 
حاضران از بخش های جدید این مرکز شامل سالن ها، 
آسایشــگاه ها، کلاس ها، تجهیزات کار و... که توسط 
شــرکت فولاد مبارکه و دیگر حامیان برای مراقبت 
 بیش از ۳۰۰ نفر توانخواه به بهره برداری رسید، بازدید

 کردند. 

خبر روز

کیارستمی، فیلمسازی بود 
که در جریان ساخت فیلم به 
دنبال پاسخ برای سوال های 
ذهنی اش بود. پاسخ هایی 
که خودش می دانست چه 

مفاهیمی را با خود می آورد و 
چه شکل و شمایلی را می سازد 
و همین ها او را کیارستمی کرد
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اعتراض کارگردان ایرانی به قانون ترامپایران بزرگمهری راد درگذشت
نسل فردا: ایران بزرگمهری راد دوبلور، گوینده و بازیگر پیشکسوت دیروز )دوشنبه( 
درگذشت. وی چندی پیش به دلیل سکته مغزی در بیمارستان بستری شده بود. این 
دوبلور دیروز، دوم اسفند ماه به دلیل عفونت حاد ریوی و نارسایی قلبی در سن ۷۸ سالگی 
در بیمارستان پارسا درگذشت. »ایران بزرگمهری راد«، خواهر »توران مهرزاد« )فاطمه 

بزرگمهری راد( از بازیگران پیشکسوت تئاتر، تلویزیون و سینمای کشور از ۱۹ سالگی دوبله 
را به صورت حرفه ای آغاز کرد. او علاوه بر حضور در عرصه تئاتر کشور در سال های پیش، 
دوبلور جین سیمونز در فیلم هایی چون دزیره، المرگنتری، اسپارتاکوس، سرزمین پهناور، 
این زمین مال من است، خرقه، پا در مه، پایان خوش، گلوله ای در انتظار است، این می تواند 
شب موعود باشد، تا زمانی که بادبان ها برفرازند، بس جوان، بازیگر، آدم و الین، قفس طلایی 

زرد چرک، اندروکلس و شیر بوده است.

مسعود جعفری جوزانی در مورد انصراف از نمایش فیلم سینمایی »پشت دیوار سکوت« 
در مقر اصلی سازمان ملل متحد در آمریکا گفت: »نطفه و فکر اولیه ساخت فیلم برای 
آگاهی بخشی به مخاطب و شکستن تابوی بیماری ایدز بسته شد و اینکه بتوانیم بر جهل 
و نادانی جامعه نسبت به این بیماری غلبه کنیم. برای همین قرار بر این بود ۲۰ مارس 

۲۰۱۷ )۳۰ اسفند ماه جاری(، این فیلم در مقر اصلی سازمان ملل توسط انجمن احیای 
ارزش ها برای انجمن های سراسر دنیا به نمایش درآید. با تصمیم نژادپرستانه و ضد مذهب 
ترامپ، ما ترجیح دادیم که در مقابل این تصمیم نابخردانه از نمایش فیلم در سازمان ملل 
پرهیز کنیم. این رفتار ترامپ خلاف قانون اساسی آمریکاست و ملت آمریکا همانطور که 
در جنگ ویتنام دوشادوش سربازان و ملت ویتنام فعالیت کردند، با این تصمیم عجیب 

مقابله می کنند. 

رضا کیانیان: هنوز کیارستمی را نمی شناسیم
هشت ماه از درگذشت عباس کیارستمی، کارگردان بزرگ ایران و صاحب نام در جهان 
می گذرد. به قول رضا کیانیان هنوز هم زمان می خواهد تا کیارستمی را بشناسیم. در هر 
جشنواره، نشست و به هر بهانه ای نیز کارگردان ها، اهالی ســینما و هنرمندان کشور از این 
کارگردان فقید یاد می کنند. این بزرگداشت نه فقط در ایران که در بسیاری از کشورهای شرق 
و غرب دنیا از ژاپن تا انگلیس و آمریکا نیز در جشــنواره های مختلف از این کارگردان یــاد می کنند. آخرین نمونه این 

بزرگداشت در چهاردهمین جشن تصویر سال بود که بزرگان سینما یاد و خاطره این کارگردان فقید را گرامی داشتند.
مراسم افتتاحیه چهاردهمین جشن تصویر 
سال و جشنواره فیلم تصویر با بزرگداشت 
زنده یاد عباس کیارســتمی و رونمایی از 
پوستر جشنواره جهانی فیلم فجر که یکی 
از آثار این هنرمند فقید است، شامگاه اول 
اســفندماه با حضور جمعی از هنرمندان 
و علاقه مندان در خانــه هنرمندان ایران 
برگزار شــد. در ابتدای این مراسم فیلمی 
از ســیف ا... صمدیان درباره کیارستمی 
برای حاضران پخش شد. پس از نمایش 
فیلم، صمدیان پشت تریبون قرار گرفت 
و اظهار کــرد: »من تا یک مــاه خودم را 
دور نگه داشتم و ســر خاک کیارستمی 
نرفتم. تا اینکه فرزنــدش تماس گرفت و 
خواست به احترام و اعتبار خواسته های آن 
سوی مرز، این فیلم برای بزرگداشت او در 
ونیز ساخته شود. امیدوارم بیش از اینکه 
غمگین شده باشــید، به زندگی در عصر 
آدم هایی چون او اگر افتخار هم نمی کنید، 
از این بابت خوشحال باشید.« او افزود: »به 
نظر من ملت ایران جــدا از ذهنیت های 
سیاسی و عقیدتی و مذهبی و در حالی که 
از چندین جهت مورد هجوم بوده، مدیون 
کیارستمی است. او به تنهایی بدون اینکه 
شعار بدهد یا به گروهی وابسته باشد، راه 
خود را رفت.« دبیر جشــن تصویر سال 

همچنین گفت: »امــروز بچه های تصویر 
سال، کسی که ۱۴ ســال کنارشان بود را 
ندارند. کیارستمی آن روزها عکس خود 
را که در حراجی ها و آکشن ها به قیمت بالا 
فروش می رفت، در قطع کوچک در کنار 
عکس های عکاسان تصویر قرار می داد که 
من این اواخر گفتم دیگر این کار را نکند، 
چون برای آداب خریــد و فروش عکس و 

اقتصاد هنر خوب نیست.«
تماشای فیلم های کیارستمی 

برایش عذاب الیم بود!
در بخش دیگری از این مراســم محمود 
کلاری، فیلمبــردار که ســابقه همکاری 
با کیارســتمی را در کارنامه دارد، گفت: 
»چهاردهمین جشــن تصویر سال را به 
صمدیان رفیق ۴۰ ساله ام تبریک می گویم 
و نمی توانم احساسم را درباره فیلمی که 
ساخته، ابراز نکنم. عمیقا ابراز خوشحالی 
و غرور می کنم و چندین بــار این فیلم را 
در داخل و خارج از کشور دیده ام. این کار 
قابل توجه برای اینکه با کیارستمی آشنا 
شــویم بهترین دریچه اســت.« او افزود: 
»خیلی ســخت اســت که یکی مثل من 
درباره کیارستمی حرف بزند. من یا هرکس 
دیگر هر چه بگوییم، چیــزی به منزلت، 
اعتبار و جایگاه او اضافه نمی کنیم. شرایطی 

که برای همراهی او پیش آمد، این موقعیت 
فراهم شد که از زبان او چیزهایی بشنویم 
و از نــگاه او به پیرامونــش دریافت هایی 
پیدا کنیم. چه بسا این مسیر بتواند روزنه 
کوچکی باز کند به جهان بســیار ویژه و 
متفاوت یک هنرمند بــزرگ مثل عباس 

کیارستمی.«
او به بیان خاطراتی از کار با کیارســتمی 
پرداخت و اظهــار کرد: »کیارســتمی، 
فیلمسازی بود که در جریان ساخت فیلم 
به دنبال پاسخ برای سوال های ذهنی اش 
بود. پاســخ هایی که خودش می دانست 
چه مفاهیمــی را با خود مــی آورد و چه 
شکل و شمایلی را می ســازد و همین ها 
او را کیارســتمی کرد.« کلاری ادامه داد: 
کیارستمی می گفت »برای من عذاب الیم 
است که فیلم های خودم را تماشا کنم. از 
دیدن فیلم هایم به شدت آسیب می بینم، 
وقتی آن ها را مونتاژ می کنم، فکر می کنم 
که واقعا من این را ساخته ام؟ وقتی در کن 
"زیر درختان زیتون" نمایش داده می شد 
و مجبور به حضور در سالن بودم، بلند بلند 
ســرفه می کردم که حواس تماشاچی را 

پرت کنم.«
هفــت چنــار، قلــب خانه 

هنرمندان است

در بخش دیگــری از این مراســم مجید 
رجبی معمار، مدیرعامل خانه هنرمندان 
گفت: »من درباره کیارســتمی صحبت 

نمی کنم، چون از عهده مــن برنمی آید. 
هنگام درگذشت او در کره جنوبی بودم و 
برای من جالب بود که در هر ملاقاتی ابراز 
ارادت و تسلیت داشــتند از اینکه ما یک 
هنرمند جهانی را از دســت داده ایم. سال 
گذشته از او خواهش کرده بودیم هنگام 
حضور در ایران، تغییراتی در چیدمان هفت 
چنار خانه هنرمندان که یادگاری او است، 
اعمال کند و او قبول کرده بود که در این 
یادگاری عجیب که قلب خانه هنرمندان 

است، تغییراتی بدهد؛ اما فرصت نشد.
مــا هنــوز کیارســتمی را 

نمی شناسیم
سپس رضا کیانیان برای رونمایی از پوستر 
جشــنواره جهانی فیلم فجر که عکسی از 
کیارستمی است، روی سن آمد و گفت: »ما 
هنوز کیارستمی را نمی شناسیم و شناخت 

او سال ها طول می کشــد. اگر خارجی ها 
اینقدر دربــاره او حــرف نمی زدند، ما هم 
حرف نمی زدیم. امیــدوارم همه آن هایی 
که به او بد و بیراه گفتند، بدانند که چقدر 
اشتباه کردند و چقدر باید او را دوست داشته 
باشند.« او افزود: »قرار بر این بود که پوستر 
جشنواره جهانی فجر هر ســال به یکی از 
شخصیت های ســینمای ایران اختصاص 
داشته باشــد. ســال اول متعلق به استاد 
انتظامی و فیلم »گاو« بود و امســال یکی 
از آثار کیارستمی. پوستر این دوره یکی از 
عکس های کیارستمی اســت.« کیانیان 
همچنین بیان کرد: »البته پوستر دیگری 
برای بخش ویژه بزرگداشت کیارستمی در 
جشنواره جهانی فیلم فجر در نظر گرفته 
شده است. این بخش با عنوان »خانه دوست 

اینجاست« برگزار می شود.«

بزرگداشت عباس کیارستمی 8 ماه پس از پر کشیدن؛
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تعیین سه فیلم اکران نوروزی و 
سرگروهی سینما قدس

مشخص شــدن ســه فیلم اکران نوروزی، 
جایگزینــی ســینما قــدس به عنــوان 
ســرگروه و شــروع اکــرام فیلــم »هلن« 
 مصوبات جدید شــورای صنفــی نمایش 

هستند. 
محمد صابــری، از اعضای شــورای صنفی 
نمایش درباره مصوبات جلسه دوم اسفندماه 
ایــن شــورا گفت: »ســه فیلم »یــک روز 
بخصوص« به کارگردانی همایون اسعدیان، 
»ماجرای نیمروز« محمدحسین مهدویان 
و »ســه بیگانه« مهدی مظلومی در اکران 
نوروزی به سینماها می آیند.« او با اشاره به 
فیلم »خوب، بد، جلف« به عنوان اولین فیلم 
اکران نوروز که نمایش اش از هفته قبل آغاز 
شده اســت، ادامه داد: »یک روز بخصوص 
به سرگروهی آزادی، »ماجرای نیمروز« به 
سرگروهی پردیس کورش و »سه بیگانه« به 
سرگروهی سینما ماندانا اکران می شوند.« 
صابری با بیــان اینکه دو فیلــم دیگر برای 
اکران نوروزی در ســرگروه های اســتقلال 
و آفریقا به زودی مشــخص خواهند شــد، 
گفت: »ســینما قدس برای اکران دوم عید، 

جایگزین سینما آفریقا می شود.« 
وی همچنیــن اضافه کــرد: »از این هفته؛ 
یعنی چهارم اســفندماه فیلــم »هلن« به 
کارگردانــی علی اکبر ثقفی به ســرگروهی 
پردیس کورش اکــران می شــود و اکران 
فیلم »خانــه ای در خیابان چهــل و یکم« 
هم ادامه دارد.« قرار اســت ســینما آفریقا 
به زودی بازســازی شــود و احتمالا پس از 
 پایان بازسازی، به ســرگروه های سینمایی 

برمی گردد.

فرهنگخانه
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